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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2024. gada 15. maijā                   Nr. 18 

 

Sēde sasaukta plkst. 14.00 

Sēdi atklāj plkst. 14.02 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja vietniece tautsaimniecības jautājumos 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga (ienāk plkst.14.11) 

Sandra Pētersone  

Gundars Sebris (ienāk plkst.15.20 pēc sēdes pārtraukuma)  

Ainis Stūrmanis  

Lauris Pīlēģis  

Aldis Pinkens (Zoom tiešsaistes platformā) 

Māris Rozenbergs  

Andis Astrātovs  

                            Ieva Brūna-Labāne (Zoom tiešsaistes platformā; nav redzama no plkst.14.12 līdz plkst.14.19;     

pievienojas pēc sēdes pārtraukums plkst.15.18) 

                            Kalvis Kalniņš (Zoom tiešsaistes platformā) 

                            Andra Grīvāne-Bārda (Zoom tiešsaistes platformā; nav redzama no plkst.14.15 līdz plkst.14.25) 

Gaidis Bērziņš (Zoom tiešsaistes platformā) 

Juzefa Kļava  

Almants Kalniņš (ienāk plkst.14.07) 

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.15.48, atgriežas plkst.15.50) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Andis Āboliņš – attaisnotu iemeslu dēļ 

Dainis Karols – attaisnotu iemeslu dēļ  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – izpilddirektors 
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Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Aiga Grunte – Finanšu un grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede 

Ieva Legzdiņa – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Ineta Karole – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Inga Ralle – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists 

Inga Purviņa – Personāla vadības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Marta Rakke-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vecākā sabiedrisko 

attiecību speciāliste 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Raitis Rērihs – Talsu novada Mūzikas skolas direktors 

Jānis Pāvuliņš – Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieks juridiskajos jautājumos 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

        

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 Darba kārtība: 

1. Par Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu amatā. 

2. Par saistošajiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa 

saistošajos noteikumos Nr. 13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanas kārtība””. 

3. Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām. 

4. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024.gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu” 

Papildu darba kārtība: 

5. Par atļauju Madaram Lauram savienot amatus. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības 

jautājumu “Par atļauju Madaram Lauram savienot amatus". Dod vārdu A. Šturmam. 

A. Šturms paskaidro, ka 2024. gada 16. aprīlī saņemts [M. Laura] iesniegums. Saskaņā 

ar likumu “Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” lēmumu nepieciešams 

pieņemt mēneša laikā, tāpēc ir lūgums jautājumu iekļaut darba kārtībā, lai tiktu ievērots likumā 

noteiktais termiņš. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības jautājumu "Par 

atļauju Madaram Lauram savienot amatus". 
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"PAR" -  

14 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Gaidis Bērziņš, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Andis Astrātovs, Ieva 

Brūna-Labāne, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav  

"NEPIEDALĀS" -  (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut darba kārtībā 5.darba kārtības jautājumu “Par atļauju Madaram Lauram savienot amatus”. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu amatā. 

2. Par saistošajiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa 

saistošajos noteikumos Nr. 13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanas kārtība””. 

3. Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām. 

4. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024.gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

5. Par atļauju Madaram Lauram savienot amatus. 

 

 

1.§ 

Par Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu amatā 

S. Pētersone, I. Purviņa 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 2024. gada 13. martā tika izsludināts konkurss 

uz Talsu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja amatu, uz kuru pieteicās deviņi pretendenti. 

Četriem amata kandidātiem dokumenti neatbilda prasībām, līdz ar to tālākai izskatīšanai tika 

virzīti pieci, uz interviju aicināti divi amata kandidāti. Komisija nolēma Liānu Bērziņu virzīt 

Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja amatam.  

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 151 “Par Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu amatā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 
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2.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa 

saistošajos noteikumos Nr. 13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanas kārtība”” 

S. Pētersone, I. Jansone 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.14.07 ienāk A. Kalniņš. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 152 “Par saistošajiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada domes 

2022. gada 28. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 13 “Interešu izglītības un pieaugušo 

neformālās izglītības programmu licencēšanas kārtība”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām 

S. Pētersone, I. Jansone, A. Pinkens, V. Bārda, L. Pīlēģis, A. Astrātovs, A. Stūrmanis, 

G. Bērziņš, I. Purviņa 

 

S. Pētersone informē, ka šobrīd uz domi tika sagatavots lēmuma projekts, kas ir par 

apvienību veidošanu pieci plus viens, proti, piecas pārvaldes un Talsu pilsēta, kā atsevišķa 

pārvalde. Bet deputātiem tika nosūtīti materiāli gan par modeli pieci plus viens, gan modeli seši 

plus viens.  

Informē, ka ir saņemts priekšlikums par citu modeli –  seši plus viens. 

Lūdz I. Jansonei noziņot par normatīvo bāzi un pamatojumu. 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. Pašvaldību likuma 23. panta pirmajā daļā noteikts, 

ka, lai nodrošinātu pašvaldības sniegto pakalpojumu pieejamību novada pagastos un novada 

pilsētās, pašvaldības dome izveido pagasta vai pilsētas pārvaldi vai teritoriālā iedalījuma 

vienību apvienības pārvaldi. Ja šādas apvienības tiek veidotas, tad saskaņā ar likumu, ir 

nepieciešams šo apvienību regulējumu atspoguļot pašvaldības saistošajos noteikumos un 

attiecīgi pēc tam ir iespējams veidot šo apvienību pārvaldes. 

Saskaņā ar Valsts pārvaldes iekārtas likumu ir nepieciešams īstenot reorganizācijas 

procesu, kad  apvienojot vairākas citas iestādes, tiek izveidota jauna iestāde.  

No darba tiesisko attiecību viedokļa pašvaldības iestāžu reorganizācija ir pašvaldības 

neatliekamu saimniecisku un organizatorisku pasākumu veikšana pašvaldībā, ar mērķi 

nodrošināt Pašvaldību likuma 4. pantā noteikto pašvaldības autonomo funkciju efektīvāku 

izpildi. 
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Lēmuma projekts paredz uzdot Talsu novada pašvaldības Centrālajai pārvaldei  

sagatavot un līdz 2024. gada 17. maijam publicēt Talsu novada pašvaldības oficiālajā 

tīmekļvietnē sabiedrības viedokļa noskaidrošanai Talsu novada domes 2023. gada 30. marta 

saistošo noteikumu Nr. 7 “Talsu novada pašvaldības nolikums” grozījumu projektu; ar 1. jūniju 

uzsākt esošo pagastu pārvalžu un to pilsētu un pagastu pārvalžu reorganizāciju, izveidojot 

jaunas apvienību pārvaldes; noteikt, ka reorganizācijas process pabeidzams līdz 2024. gada 

31.  augustam, attiecīgi ar 1. septembri sāk darboties jaunās apvienību pārvaldes. 

 Plkst.14.11 ienāk I. Norenberga. 

 I. Brūna-Labāne no plkst.14.12-plkst.14.19 nav redzama videotiešsaistē. 

A. Pinkens jautā, kāds ir pamatojums, mērķis? 

S. Pētersone atbild, ka efektīva pārvaldība. 

V. Bārda atsaucas uz Talsu novada pašvaldības domes lēmumu ar kuru tika apstiprināts 

pašvaldības rīcības plāns, kurā ir noteikta aktivitāte veikt pagastu pārvalžu apvienību 

izveidošanu. 

A. Grīvāne-Bārda no plkst.14.15-plkst.14.25 nav redzama videotiešsaistē. 

A. Pinkens jautā, kāpēc to darām un kāpēc domē šobrīd ir versija – piecas pagastu 

apvienības un Talsu pilsēta? 

S. Pētersone paskaidro, ka jautājumā par pagastu pārvalžu apvienībām, deputāti jau 

vismaz trīs gadus, nav spējuši vienoties par kādu kopīgu risinājumu. Saprotot, ka laiks mainās 

un laikam ir jāiet līdzi, saprotot, kāda ir vispārējā situācija. Otrs jautājums ir, mēs redzam, ka 

faktiski bieži vien, ja esam ļoti sadrumstaloti, tad tērējam gan materiālos resursus, iegādājoties 

dažādas lietas, gan arī šajā brīdī varbūt ne tik efektīvi strādājam ar cilvēkresursiem. 

Ja mēs runājam par tālākajiem soļiem, kas mums vēl stāv priekšā, tad šobrīd ir ļoti 

svarīgi saprast, kādas būs šīs teritoriālās vienības, jo tas skar ne tikai pārvaldi kā tādu, tas skar 

jautājumu gan par izglītības iestādēm, gan arī par citām iestādēm, kas teritorijai ir, kur mēs 

varam uz šo kopumu paskatīties savādāk. 

Norāda, ka beidzot ir jāpieņem lēmums, protams, ka var diskutēt lielākas vai mazākas 

pārvalžu apvienības, bet vajadzētu virzīties uz priekšu. 

Gala lēmumu mēs pieņemsim, grozot saistošos noteikumus “Talsu novada pašvaldības 

nolikums”, jo tie vēl ir jāpublicē sabiedrības viedokļa noskaidrošanai.  

Informē, ka līdz nākošajam domes lēmumam tiks ļoti detalizēti sagatavoti soļi, laika 

grafiks un atbildīgās personas. Min, ka tas viss ir jādara kopdarbā ar pārvalžu vadītājiem. Tas 

nozīmē, ka, ja mēs šobrīd pieņemam šo lēmumu, tad tūliņ sākam arī tos procesus, kas saistīti ar 

pārvalžu vadītāju iekšējo izvērtēšanu, nākošie soļi pie jaunā gan amatu kataloga, gan arī par to, 

kādā veidā redzam, kā mēs patiešām efektīvi strādāsim pārvaldēs. 

L. Pīlēģis, runājot par pārvalžu vadītāju iekšējo izvērtēšanu, jautā, kā tā tiek plānota? 

S. Pētersone min, ka par šo jautājumu ir diskutējusi ar Personāla vadības nodaļas 

vadītāju un arī ar izpilddirektoru un vietnieku, šobrīd vairāk ir par visu izvērtēšanu. 

L. Pīlēģis jautā, kad mēs varētu redzēt plānu par to, kādi soļi jāsper tālāk – ko mēs 

izvērtējam, kādā termiņā? 

S. Pētersone atbild, ka uz 30.maija domes sēdi. 

A. Pinkens jautā par lēmuma projekta lemjošās daļas 2.punktu, kurā tiek paredzēts, ka 

neatkarīgi no tā, vai mums ir/ nav iedzīvotāju viedoklis, mēs sākam iestāžu reorganizāciju? Kā 

mēs varam ietekmēt teritorija izskatu, ja šobrīd jau sākam faktiski reorganizāciju, pieņemam 

lēmumu par to, ka mēs iestādes reorganizējam. 

I. Jansone atbild, ka ņemot vērā to, ka apvienību veidošana ir domes kompetence, tad 

sabiedrības viedoklis attiecībā par šo varētu būt, protams, atšķirīgs, bet izšķiršanās jebkurā 

gadījumā ņemt vērā sabiedrības viedokli vai nē ir pašvaldības kompetence. 

A. Pinkens norāda, kā mēs varam pieņemt lēmumu par reorganizācijas uzsākšanu, ja vēl 

joprojām nav apstiprināts saistošie noteikumi “Talsu novada pašvaldības nolikums”. Pauž 

uzskatu, ka to nedrīkstam darīt, jo, ja mēs gaidām iedzīvotāju viedokli par šo jautājumu, tad 

vispirms jāsagaida viedoklis un tad jāsper secīgie soļi.  
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S. Pētersone dod vārdu priekšlikuma iesniedzējam. 

A. Astrātovs pamato priekšlikumu. Pauž savu viedokli, ka izvērtējot iesūtītos 

dokumentus un daļēji piedaloties arī sanāksmēs, modelis seši plus viens, atšķirībā no modeļa 

pieci plus viens, saglabājot Dundagas pagasta pārvaldi atsevišķi un apvienojot Rojas un Kolkas 

pagasta pārvaldi, savukārt atšķirībā no pieci plus viens, Valdemārpils apvienībai pievienojot arī 

Laidzi un Vandzeni, saredz, ka būs loģiskāk, organiskāk izveidosies funkciju pārklājums 

teritoriālajās vienībās saistībā ar pieejamību, labākiem satiksmes risinājumiem, saredz arī 

mazliet lielāku ieguvums šim modelim attiecībā uz skolu ekosistēmu. 

A. Stūrmanis pauž viedokli. Informē, ka atbalstīs priekšlikumu un aicina to darīt arī 

citiem. 

G. Bērziņš pauž viedokli, ka viņa sākotnējais viedoklis bija vairāk atbalstošs variantam 

pieci plus viens, taču uzklausot arī tos argumentus, kas ir izskanējuši saistībā A. Astrātova 

izteikto priekšlikumu, informē, ka atbalstīs šo priekšlikumu, bet ar vēlējumu, kam būs jāseko 

līdzi, lai topošam Rojas pagastam saglabājas iedzīvotāju pieejamība pakalpojumiem, kurus 

sniedz pagastu pārvaldes.  

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Izteikt lēmumprojektu jaunā redakcijā (skatīt pievienoto datni)". 

Iesniedza Andis Astrātovs. 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – izslēgt lemjošās daļas 

2.punktu, secīgi mainot numerāciju. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu – šajā redakcijā ko mēs vārdiski mēģinām teikt, 

ka gaidām iedzīvotāju viedokļus, mēs nedrīkstētu pieņemt lēmumu, ar kuru dome jau pieņem 

gala lēmumu uzsākt reorganizāciju konkrēto pagastu apvienību izskatam. Aicina par 

reorganizāciju pieņem lēmumu vienlaicīgi ar pašvaldības nolikuma apstiprināšanu.  

S. Pētersone jautā Juridiskās nodaļas viedokli, kas notiek situācijā, ja 2.punkts tiek 

izslēgts? 

I. Jansone atbild, ka šajā gadījumā, kā arī nākošie priekšlikumi, kas no A. Pinkena ir 

saņemti, paredz to, ka mēs nevaram reorganizāciju uzsākt no pirmā jūnija, kā paredzēts, tas 

nozīmē, ka termiņš pabīdīsies vismaz par vienu mēnesi, ja ne vēl vairāk uz priekšu. 

Ņemot vērā to, ka reorganizācijas noslēgums ir 1. septembris un līdz tam ir process, lai 

nonāktu līdz jaunu iestāžu veidošanai, neredz problēmas saglabāt esošo redakciju. 

Min, ka pastāv iespēja arī šo domes lēmumu pēc tam izgrozīt, ja gadījumā ir kaut kādi 

apsvērumi, kuru dēļ tomēr dome nonāk pie domas mainīt attiecībā par pārvalžu apvienību 

veidošanu. 

G. Bērziņš jautā I. Jansonei, ja 2. punkts tiek izslēgts, sanāk, ka nav atskaites punkts 

reorganizācijas uzsākšanas brīdim, vai tur nerodas problēmas? 

I. Jansone atbild, ka neviens mums neliedza šos procesus uzsākt arī tad, ja šis domes 

lēmuma punkts nebūs, jo mēs saprotam, uz ko mēs ejam, un saprotama arī, kāds tam visam ir 
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gala rezultāts, bet šinī gadījumā mēs, piemēram, nevarētu izsludināt konkursu uz pārvaldi, kuras 

vēl nav plānā vispār izveidot, jo nav uzsākts reorganizācijas process. 

A. Pinkens – konkurss var sākties tad, ja mēs zinām vismaz iestādes nosaukumu, 

teritoriju, kuru pārvaldniekam būtu jāpārzina – teritoriju uzzināsim tad, kad apstiprināsim 

pašvaldības nolikumu. Pašvaldības nolikumu apstiprināsim tad, kad būs šis domes lēmums ar 

secīgi divu nedēļu izsludināšanu sociālajos tīklos. 

I. Jansone – ja rodas bažas par to, ka saistošajos noteikumos, sabiedrības viedokļa 

uzklausīšanas laikā, varētu mainīties šo apvienību veidols, vai teritorijas, kas tiek apvienotas, 

tad, ja tiek izslēgts kāds no punktiem, ir jāizslēdz viss – gan otrais, gan trešais, gan ceturtais 

punkts, un šobrīd mēs paliekam tikai pie tā, ka tiek uzdots Centrālajai pārvaldei sagatavot 

saistošo noteikumu grozījumus. Tad pārējiem punktiem arī nav jēgas. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Izslēgt lemjošās daļas 2.punktu, secīgi mainot numerāciju".  

"PAR"  -  
8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

"PRET" -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"ATTURAS" -  1 (Ainis Stūrmanis) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums noraidīts 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – izteikt 3.punktu sekojošā 

redakcijā: 3. Noteikt, ka lēmuma 2. punktā minētais reorganizācijas process pabeidzams līdz 

2024. gada 30. septembrim un jaunizveidotās iestādes, pārņemot reorganizējamo iestāžu 

funkcijas un uzdevumus, darbību uzsāk ar 2024. gada 1. oktobri. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu – redzu to, ka mēs nevaram līdz 1. augustam 

pabeigt šo reorganizācijas procesu tāpēc, ka šobrīd esam secību nepareizu, nedaudz nekorektu 

ieviesuši gan arī tīri laika grafika dēļ. Ja mēs 30. jūnijā sagatavojam iestādes nolikumu un varbūt 

jūnijā pieņemam apvienoto pārvalžu nolikumus, tad pārējās darbības var sākties būtībā tikai 

pēc tam. Tikai pēc tam mēs varam sākt mēģināt grozīt dažādus ar reorganizāciju saistītus 

līgumus, darba tiesiskās attiecības, pārvaldniekus meklēt un tamlīdzīgi. Nešķiet, ka 

1.  septembrī jaunās iestādes varētu veiksmīgi darboties ar pilnu personālsastāvu un pārējām 

visām lietām, kas iestādei vajadzīgas, lai viņi varētu veiksmīgi funkcionēt. Tāpēc ir 

priekšlikums, būtībā par mēnesi, pārbīdīt šo gala termiņu, līdz kuram iestādēm būtu jāsāk 

darboties.   

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu. 

 

Balsojums par priekšlikumu "Izteikt 3.punktu sekojošā redakcijā: 3. Noteikt, ka lēmuma 

2.  punktā minētais reorganizācijas process pabeidzams līdz 2024. gada 30. septembrim un 

jaunizveidotās iestādes, pārņemot reorganizējamo iestāžu funkcijas un uzdevumus, darbību 

uzsāk ar 2024. gada 1. oktobri". 

"PAR"  -  
8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

"PRET" -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 
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"ATTURAS" -  1 (Gaidis Bērziņš) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums noraidīts 

 

L. Pīlēģis jautā, kā mēs rīkosimies attiecībā uz iekšējo konkursu? 

S. Pētersone atbild, ka tas nebūs iekšējais konkurss, bet tā būs iekšējā izvērtēšana. Min, 

ka ir paudusi izpildvaras viedokli. 

L. Pīlēģis aicina par šo jautājumu noziņot domes sēdē. 

S. Pētersone – jā. 

A. Pinkens jautā, ja tas nav konkurss, kas ir iekšējā izvērtēšana? 

I. Purviņa atbild, ka ir noteiktas Valsts kancelejas vadlīnijas, kurām dosim klāt arī mūsu 

individuālos kritērijus, un pēc šīs shēmas arī visu pārvalžu vadītāji tiks vērtēti. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Ilva Norenberga) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 153 “Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

Plkst.15.02 S. Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.15.16 tiek atsākta sēde. 

 

4.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu” 

S. Pētersone, V. Bārda, L. Pīlēģis, I. Ralle, G. Sebris, A. Pinkens, I. Legzdiņa, J. Kļava, 

I. Haselbaums, A. Grunte, A. Stūrmanis 

 

V. Bārda ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.15.18 videotiešsaistē pieslēdzas I. Brūna-Labāne. 

I. Ralle atbild uz L. Pīlēģa, A. Pinkena jautājumiem.  

A. Pinkens jautā, vai budžeta grozījumi ir izskatīti Budžeta komisijā? 

I. Ralle – jā.  

S. Pētersone – uz domes sēdi noteikti ir atskaite par Budžeta komisijas darbu, un tad, ja 

deputāti piekrīt, varētu šo informāciju sagatavot. 

Plkst.15.20 ienāk G. Sebris. 

J. Kļava diskutē ar A. Grunti par rēķinu apmaksu. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – uz Finanšu komiteju sagatavot informāciju 

deputātiem par situāciju. 

A. Grunte – jā, varam sagatavot. 
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A. Stūrmanis piebilst, ka varbūt var sagatavot informāciju arī par neapmaksātiem 

rēķiniem. 

L. Pīlēģis diskutē ar S. Pētersoni par Budžeta komisijas kompetenci. 

L. Pīlēģis jautā, vai Finanšu komitejā var no Budžeta komisijas sagaidīt informāciju par 

to, kāda ir esošā situācija, ko mēs esam/neesam izdarījuši, kādi tam ir iemesli, kāda ir prognoze 

turpmākajām rīcībām un situācijai. Pauž uzskatu, ka Budžeta komisijai ir jārisina tieši globālie 

jautājumi un jāveic analīze. 

Plkst.15.48 iziet O. Solovjovs, ienāk plkst.15.30. 

S. Pētersone – jā. 

J. Kļava pauž viedokli – situācija ir kritiska. Mums nepildās tā ieņēmumu daļa, 

ieplānotie 1,6 miljoni ieņēmumi, kas ir no ēku, būvju un mežu pārdošanas. Tādēļ ir lūgums 

tuvākajā Attīstības komitejā izvērtēt šo jautājumu, īpaši nepildās mežu pārdošanas daļa, kas tur 

ir par problēmu? Tas būtu jāvērtē un jāizanalizē. 

Pauž viedokli, ka vēlreiz jāpārskata izpilddirektora rīkojumi par dažādu izdevumu 

ierobežojumiem. 

Aicina Finanšu komitejā paanalizēt arī finanšu tēriņus pa iestādēm. 

        S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 154 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

5.§ 

Par atļauju Madaram Lauram savienot amatus 

S. Pētersone, A. Šturms 

 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. 

 

        S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis [paceļot roku]) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 155 “Par atļauju Madaram Lauram savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

L. Pīlēģis, atsaucoties uz iepriekš izskanējušo informācija, ka deputāti vai vadība rakstīs 

Valsts kontrolei, lai veic auditu pašvaldībā, jautā, vai šāds iesniegums Valsts kontrolei ir bijis, 

ja ir, vai deputāti to var redzēt? 

S. Pētersone – kad atgriezīsies domes priekšsēdētājs, viņš atbildēs uz šo jautājumu. 

 

Sēde slēgta plkst. 16.04 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 22.05.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 22.05.2024. 

 

 


